
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 451
van LOES VANDROMME
datum: 23 maart 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Aanmeldingsprocedure gewoon onderwijs  -  Gebruik aanmeldingssysteem

Samen met het nieuwe Inschrijvingsdecreet werd ook een nieuw aanmeldplatform 
ontwikkeld. Scholen die een aanmeldingsprocedure in het gewoon onderwijs organiseren, 
kunnen gratis gebruikmaken van dat aanmeldingssysteem. 

Eerder werden al cijfers bekendgemaakt over het aantal scholen dat via een 
aanmeldingsprocedure werkt voor het schooljaar.

1. Hoeveel van de scholen die via een aanmeldingsprocedure werken, maken voor de 
inschrijvingen voor het schooljaar 2023-2024 gebruik van het aanmeldingssysteem 
van de Vlaamse overheid? Graag de cijfers in absolute aantallen en in percentages in 
verhouding tot het aantal scholen die met aanmeldingsprocedure werken en 
opgedeeld per provincie. 

2. Wat waren de eerste bevindingen van de scholen bij het gebruik van het nieuwe 
platform? Voorziet de minister nog in aanpassingen naar aanleiding van de 
feedback? 



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 451 van 23 maart 2023
van LOES VANDROMME

1. Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik naar mijn antwoord dat ik gaf op de 
schriftelijke vraag nr. 275 (19/01/2023). 

2. Het Agentschap voor Onderwijsdiensten (AGODI) ontving vanuit het veld positieve 
signalen over het nieuwe platform. 
Met het oog op de inschrijvingen voor schooljaar 2024-2025 plant AGODI op korte 
termijn een evaluatie van de werking van het platform. 


